
Olot insisteix que cal una depuradora a la Vall dÕen Bas

LÕAjuntament olot� sost� que sÕevitaria la saturaci� que pateixen la seva

depuradora i els colálectors

Ara fa un any el consistori ho va reclamar amb una moci�, per� de moment

no sÕha avan�at

LÕestaci� depuradora dÕOlot, situada a la vora de la

Canya R. E.

LÕAjuntament dÕOlot va recordar ahir que fa anys que reclama a

lÕAg�ncia Catalana de lÕAigua (ACA) la construcci� dÕuna

depuradora en el tram inicial del Fluvi� Ðabans de lÕentrada del riu a

la ciutatÐ que descarregu�s de feina la depuradora olotina i evit�s

el seu colálapse. El regidor Aniol Sellabona es va referir a aquesta

demanda Ðof icialitzada ara fa un any amb  una moci�

[http://www.elpuntavui.cat/societat/ar ticle/12-infraestructures/2020204-ol

ot-reclama-una-nova-depuradora-a-l-alt-f luvia.html?cca=3]

aprovada pel plenari municipal, per unanimitatÐ arran de la

saturaci� que va patir dimecres la depuradora olotina i alguns

colálectors despr�s de la for ta tempesta que hi va haver. En

aquesta planta tracten no nom�s les aig�es brutes de la ciutat, sin�

tamb� les generades a la Vall dÕen Bas i les Preses, els municipis del tram alt del Fluvi�. Quan el colálector

provinent dÕaquells dos termes va molt ple, en passar per Olot la canonada no pot engolir noves apor tacions i

lÕaigua bruta dÕalguns barris es desvia als sobreeixidors i al riu. Dimecres es va produir aquesta situaci� i durant

una estona el Fluvi� va anar molt brut i va fer molta pudor al seu tram olot�.

Es dona la circumst�ncia que a la Vall dÕen Bas ja hi ha vuit depuradores (sis de petites en sis nuclis i dues de

grans per tanyents a dues ind�stries) i a les Preses, cap. La depuradora que reclama Olot sÕhauria de construir al

terme de la Vall dÕen Bas (i no pas al de les Preses) perqu� �s per on passa el Fluvi�.

LÕAjuntament de la Vall dÕen Bas ha negat sempre que sigui el seu municipi el causant del colálapse dÕOlot i, en

qualsevol cas, remet la soluci� a un estudi a nivell comarcal. ÒSÕest� estudiant si sÕha de fer i on sÕhauria de ferÓ,

va manifestar ahir el regidor de la Vall dÕen Bas Josep Calm, que va admetre que de moment no hi ha res concret.
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